
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 9. juli 2021 stillet følgende spørgsmål nr. 1527 

(Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er stillet efter 

ønske fra Karina Adsbøl (DF). 

 

Spørgsmål nr. 1527:  

”Vil ministeren i forlængelse af svaret på SUU alm del- spørgsmål 1223 om behand-

lingstiderne for autorisation af udenlandske læger oplyse, hvad status er på arbejdet 

med at se på strukturen på området med henblik på at få nedsat ventetiden?” 

 

Svar: 

Jeg kan oplyse, at arbejdet med at se på strukturen på området er genoptaget i Sty-

relsen for Patientsikkerhed efter en periode, hvor coronapandemien desværre har 

lagt beslag på betydelige ressourcer.  

 

Således arbejder ministeriet aktivt på at forbedre strukturen på området, herunder 

finansieringsstrukturen, således at vi kan få nedbragt ventetiden for autorisation af 

udenlandske læger.   

 

 

 

Med venlig hilsen 
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